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Protokół nr 35/2021 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 10 czerwca 2021  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecny radny Andrzej Kubiak 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Borku Wlkp.– Tomasz Pawlak, 

przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXX sesję Rady Miejskiej: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. Poinformowała, że zmiany  

planu dochodów dotyczą: 

 

zwiększenia  planu dochodów  :  

• dział 600 zwiększa się dochody o kwotę 1.300.000 zł. - dotacja celowa od 

Województwa Wielkopolskiego wg porozumienia; 

• dział 801 dotacja na wyposażenie szkół w podręczniki  i materiały edukacyjne w 

kwocie 88.251,75 zł; 

• dział 851 zwiększa się  dochody o kwotę 3.072 zł środki przeciwdziałania COVID-19 

na transport do punktu szczepień; 

• dział 852 zwiększa się  o kwotę 8.595 zł z Funduszu przeciwdziałania COVID-19 na 

program Wspieraj Seniora  

zmian w planie wydatków : 
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• zwiększa się wydatki w rozdziale 60013 na remont drogi wojewódzkiej nr 438 wraz z 

chodnikami w Borku Wlkp. ul. Zdzieska i Koźmińska  

• w dziale 801 wprowadza się zadanie na zakup podręczników i materiałów w ramach  

dotacji 

• w dziale 851 zwiększa się wydatki na przeciwdziałanie COVID-19 

• w dziale 852 zwiększa się wydatki na program Wspieraj Seniora  

• w dziale 900 dokonuje się przesunięć wydatków  

•  w rozdziale 92120 zabezpiecza się środki w celu opracowania Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Borek Wlkp. na lata 201-2024 

• w rozdziale 60016 i 92109 dokonuje się przesunięć w ramach zadań funduszu 

sołeckiego na wniosek Sołectwa  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Radosław Andrzejak).  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Radosław Andrzejak) 

 

2) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina  Borek Wlkp. oraz warunków i zasad korzystania z 

tych obiektów 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz. Poinformował, że zgodnie z 

przepisami ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym (Dz. U. z 

2020 r., poz. 1944 z późn. zm.) organizacja publicznego transportu zbiorowego polega m.in. na 

określaniu przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

jednostka samorządu terytorialnego, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz  

warunków i zasad korzystania z tych obiektów.   

 Na podstawie art. 15 ust. 2 ustawy o publicznym transporcie zbiorowym określenie 

przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków i zasad korzystania z nich następuje 

w drodze uchwały podjętej przez właściwy organ danej jednostki samorządu terytorialnego.  

 Zgodnie z art. 40 i 41 ustawy o samorządzie gminnym do Rady Gminy należy 

ustanowienie prawa miejscowego, w szczególności w sprawach zasad i trybu korzystania z 

gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.   
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 Podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne ze względu na zmianę wykazu miejsc,  

w których zlokalizowane są przystanki komunikacyjne.  

 Wobec powyższego przyjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu jest zasadne.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Radosław Andrzejak).  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Radosław Andrzejak) 

 

3) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na 

czas nieoznaczony 

Burmistrz wnioskował o wycofanie projektu uchwały z porządku sesji. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Obecny radny Radosław Andrzejak. 

 

4) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami gminy Borek Wlkp.  

Burmistrz poinformował, że zgodnie z art. 5a ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym w wypadkach przewidzianych ustawą oraz w innych sprawach 

ważnych dla gminy nogą być przeprowadzane na jej terytorium konsultacje z mieszkańcami 

gminy. Zasady i tryb przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami gminy określa uchwała rady 

gminy. 

Obowiązująca uchwała Nr XXX/205/2005 Rady Miejskiej Borku Wielkopolskiego  

z dnia 9 czerwca 2005 roku w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji  

z mieszkańcami g miny Borek Wielkopolski określa zasady i tryb przeprowadzania konsultacji, 

które wymagają aktualizacji oraz dostosowania do obecnych uwarunkowań i możliwości.     

Mając powyższe na uwadze, podjęcie  niniejszej uchwały w proponowanym brzmieniu 

jest zasadne. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i 

nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) uchylenia uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Miastem Leszno, 

dotyczącego powierzenia realizacji zadania publicznego, polegającego na 

zapewnieniu właściwej opieki bezdomnym zwierzętom z terenu gminy  

Borek Wlkp. 

Burmistrz poinformował, że Gmina Borek Wlkp. wypowiedziała Porozumienie 

Międzygminne zawarte w dniu 30 marca 2012 r. z Miastem Leszno w sprawie powierzenia Miastu 

Leszno zadania pod nazwą „Budowa międzygminnego schroniska dla bezdomnych zwierząt” 

zlokalizowanego w miejscowości Henrykowo – Gmina Święciechowa. Porozumienie wypowiedziane 

zostało, z zachowaniem 6–cio miesięcznego okresu wypowiedzenia, ze skutkiem na dzień 31 grudnia 

2021 r.  Od dnia 1 stycznia 2022 r. na podstawie Porozumienia Międzygminnego z Gminą Gostyń bezdomne 

zwierzęta z terenu gminy Borek Wlkp. będą przewożone do schroniska dla Bezdomnych Zwierząt  

w Dalabuszkach.  

 W związku z powyższym zasadne jest podjęcie powyższej uchwały.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

6) uchylenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta 

Borek Wlkp.  oraz obrębów Strumiany, Dąbrówka i Zalesie 

Burmistrz poinformował, że celem projektowanego planu  jest umożliwienie 

przedsięwzięcia jakim jest budowa linii napowietrznej  elektroenergetycznej o napięciu 

znamionowym 110 kV, które będzie skutkowało poprawą stanu Krajowego Systemu 

Elektroenergetycznego, niezawodności zasilania w regionie, bezpieczeństwa ludzi mogących 

przebywać w jej otoczeniu oraz możliwości przesyłowych. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie Burmistrz poinformował, że Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej 

w Gostyniu  zwróciła się do Gminy Borek Wlkp. o dofinansowanie w wysokości 5000 zł. Na 

zakup kamery termowizyjnej. 

Radny Romuald Gawroński stwierdził, że Gmina Borek Wlkp. ma swoje jednostki na 

utrzymaniu, a Powiat swoje. 

Inni radni nie wypowiedzieli się w tej sprawie. 

 

Następnie Burmistrz wnioskował, aby radni zwrócili uwagę na wygląd znaków drogowych 

oraz rozważenie ograniczenia prędkości do 70 km/h na drodze od torów do obwodnicy Borku 

Wlkp. 

W tym temacie nikt głosu nie zabrał. 
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Ponadto Burmistrz poinformował, że zgłosiła się firma, która proponuje zamontowanie dwóch 

stacji na prąd, jedna do ładowania samochodów, druga do ładowania rowerów i telefonów. 

Radni wyrazili pozytywną opinię w tym zakresie. 

 

Innych uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad.4. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  - 

Tomasz Pawlak  zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Wiesława Wójcik                                                      Tomasz Pawlak 


